
Zápisnica z VIII. 
zasadnutia obecného zastupiteľstva obec Hajnáčka, konaného dňa 28.8.2023                              

o 16:30 hod. v zasadačke obecného úradu 

 

Prítomní:      

                 Ivan Poprocký - starosta  

                 Poslanci:  Ing. Zsuzsanna Szamos, Tomáš Tóth, Mgr. Attila Chovan, Július Bial,  

                                  Július Farkaš, Peter Pál               

                 Ďalší prítomní: Agnesa Szabóová zapisovateľka  

 

Program : 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu  

4. Plnenie rozpočtu k 07/2023 

5. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia 07/2023 

6. Povodňový plán  záchranných prác obce Hajnáčka – schválenie plánu, informácia 

7. Žiadosť o finančný príspevok na rozpočtový rok 2024 pre DPŽ n. o., Hajnáčka, 

informácia 

8. Rôzne  

9. Záver 

 

K bodu č.1 Otvorenie 

Ivan Prorocký starosta obce otvoril zasadnutie OZ privítal všetkých prítomných. Neprítomná 

je poslankyňa Renáta Kovácsová Fehérová, prítomní sú 6 poslanci OZ a zasadnutie  je 

uznášania schopné. 

 

K bodu č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta určil zapisovateľa zápisnice Agnesu Szabóovú, a za overovateľov zápisnice Ing. 

Szamos a Peter Pál. 

K bodu č.3 Schválenie programu zasadnutia 

Starosta obce informoval poslancov o programe zasadnutia OZ a následne žiada doplniť  

program o nasledovné body:  

Ing. Szamos Zsuzsanna– poskytnutie informácie  

- Komunitné centrum 

- Kultúrný dom 

- Čistenie koryta potoka Gortva         

 

Farkaš Július – areál futbalového ihriska, montáž  kamier k zabezpečeniu podmienky 

vytvárania digitálneho záznamu majstrovských futbalových stretnutí  

 

Uznesenie č.79/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke  



schvaľuje 

program zasadnutia OZ nasledovne: 

 

Program : 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Plnenie rozpočtu k 07/2023 

5. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia 07/2023 

6. Povodňový plán  záchranných prác obce Hajnáčka – schválenie plánu, informácia 

7. Žiadosť o finančný príspevok na rozpočtový rok 2024 pre DPŽ n. o., Hajnáčka, 

informácia 

8. Rôzne: 

      Ing. Szamos Zsuzsanna– poskytnutie informácie  

     Komunitné centrum 

     Kultúrný dom 

     Čistenie koryta potoka Gortva            

 

           Farkaš Július – areál futbalového ihriska, montáž  kamier k zabezpečeniu podmienky 

vytvárania digitálneho záznamu majstrovských futbalových stretnutí  

 

9. Záver 

 

Hlasovanie:     Za:                               6 Peter Pál, Mgr. Attila Chovan, Ing. Zsuzsanna 

Szamos, Július Bial, Július Farkaš, Tomáš Tóth,   

                         Proti:   0  

                  Zdržal sa:   0                 

              Neprítomní:   1                  Renáta Fehérová Kovácsová,  

 

                                                                                               Ivan Poprocký       

    Hajnáčka, 28.8.2023                                                               starosta  

 

 

K bodu č. 4 Plnenie rozpočtu k 07/2023  

Starosta obce informoval poslancov o plnení rozpočtu k 31.7.2023. 

Uznesenie č. 80/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

berie na vedomie     

 

informácie starostu k plneniu rozpočtu obce k 31.7. 2023 

 



Hlasovanie:     Za:                               6 Peter Pál, Mgr. Attila Chovan, Ing. Zsuzsanna 

Szamos, Július Bial, Július Farkaš, Tomáš Tóth,   

                         Proti:   0  

                  Zdržal sa:   0                 

              Neprítomní:   1                  Renáta Fehérová Kovácsová,  

 

                                                                                               Ivan Poprocký       

    Hajnáčka, 28.8.2023                                                               starosta  

 

K bodu č. 5 Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia 07/2023 

Starosta obce vykonal kontrolu plnenia  uznesení zo zasadnutia dňa 31.7.2023.  

Konštatoval, že uznesenia boli splnené alebo sa priebežne plnia.  

 

Uznesenie č. 81/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

berie na vedomie     

 

kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia dňa 31.7.2023 

 

Hlasovanie:     Za:                               6 Peter Pál, Mgr. Attila Chovan, Ing. Zsuzsanna 

Szamos, Július Bial, Július Farkaš, Tomáš Tóth,   

                         Proti:   0  

                  Zdržal sa:   0                 

              Neprítomní:   1                  Renáta Fehérová Kovácsová,  

 

                                                                                               Ivan Poprocký       

    Hajnáčka, 28.8.2023                                                               starosta  

   

K bodu č. 6 Povodňový plán  záchranných prác obce Hajnáčka – schválenie plánu, 

informácia 

Starosta obce navrhuje na schválenie pre poslancov OZ aktualizovaný povodňový plán  

záchranných prác obce Hajnáčka.  Uvedený plán bol schválený aj Okresným úradom, 

Uznesenie č. 82/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

schvaľuje 

     

povodňový plán  záchranných prác obce Hajnáčka 



Hlasovanie:     Za:                               6 Peter Pál, Mgr. Attila Chovan, Ing. Zsuzsanna 

Szamos, Július Bial, Július Farkaš, Tomáš Tóth,   

                         Proti:   0  

                  Zdržal sa:   0                 

              Neprítomní:   1                  Renáta Fehérová Kovácsová,  

 

                                                                                               Ivan Poprocký       

    Hajnáčka, 28.8.2023                                                               starosta  

 

K bodu č. 7 Žiadosť o finančný príspevok na rozpočtový rok 2024 pre DPŽ n. o., 

Hajnáčka, informácia 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že Ministerstvo práce sociálnych vecí a rodiny SR od  

mesiaca júl 2023 schválilo zvýšenie finančného príspevku pre jednotlivé úrovne odkázanosti 

sociálnych služieb pre DPŽ n. o. Hajnáčka. Na rozpočtový rok 2024 zatiaľ ešte nevieme 

koľko financií dostaneme.  Žiadosť o finančný príspevok na rozpočtový rok 2024 bol podaný 

elektronicky. Zmluva bude doručená z ministerstva ku koncu roka 2023.   

Uznesenie č. 83/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

berie na vedomie 

informácie starostu obce ohľadne finančného príspevku pre DPŽ n. o. Hajnáčka 

 

                            Za:                               6 Peter Pál, Mgr. Attila Chovan, Ing. Zsuzsanna 

Szamos, Július Bial, Július Farkaš, Tomáš Tóth,   

                         Proti:   0  

                  Zdržal sa:   0                 

              Neprítomní:   1                  Renáta Fehérová Kovácsová,  

 

                                                                                               Ivan Poprocký       

    Hajnáčka, 28.8.2023                                                               starosta 

 

K bodu č. 8   Rôzne 

 

Ing. Szamos – poskytnutie informácie 

- Komunitné centrum - starosta informoval poslancov, že do KC Hajnáčka budú prijatý 

3 zamestnanci. V rámci komunitného centra je žiadaná ambulantná aj terénna služba. 

V súčasnosti sa pracuje na podkladoch k podaniu žiadosti o NFP.    



- Kultúrny dom – starosta obce informoval, že v mesiaci september bude hotový statický 

posudok na kultúrny dom, podľa vyjadrenia statika Ing. Ziga. O výsledku informuje 

OZ.  

- Čistenie koryta potoka Gortva – starosta obce informoval, že na základe jednania so 

správou povodia Slanej sa pripravuje projektová dokumentácia na čistenie koryta. 

Projektová dokumentácia obsahuje aj povolenie na výrub stromov v koryte potoka, 

ktoré sa môže vykonávať len v mimo vegetačnom období a následne na jar 2024 dôjde 

k samotnému čisteniu koryta.   

 

Farkaš Július – areál futbalového ihriska, montáž  kamier k zabezpečeniu podmienky 

vytvárania digitálneho záznamu majstrovských futbalových stretnutí.  

 

Starosta obce informoval OZ, že montáž dvoch kamier, ktoré budú zaznamenávať futbalový 

zápas  je dobrá myšlienka, avšak vytvorenie dvoch záznamov od seba nezávislých je nemožné 

nahrať do informačného systému,  a tak zosúladiť s požiadavkami Slovenského futbalového 

zväzu. Poslanec Farkas uviedol, že z dvoch kamier, ktoré sú potrebné na záber celého ihriska 

nie je možné technicky doriešiť jeden súvislý záznam. Uvedené navrhol z dôvodu toho, že by 

sa odbremenil jeden človek od kamerovania, čím by sa ušetrili aj finančné prostriedky.   

  

 

k bodu č.9 Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil  zasadnutie OZ 

    

   

   

   

                                                                                          Ivan Poprocký       

                                                                                               starosta 

 

 

 

Zapisovateľ:         

 

Agnesa Szabóová                                                                  ............................... 

 

 

Overovatelia: 

 

 

Ing. Zsuzsanna Szamos                                                         ................................. 

 

 

Peter Pál                                                                                 ................................. 

 


